



中国唯一一家对SCBA进行全性能检测的呼吸器制造商,包括面罩、气瓶、背架等各组件

中国第一家推出产品全面检测计划: 定期与不定期上门巡检、定期清洗消毒、检测、更换易损件

中国第一个提供"管家式服务",覆盖了用户在使用、管理、维护、检测的全部环节

The only aspirator manufacturer which conducts full performance testing on SCBA in China including the components such as the mask, the gas cylinder and the back frame. The first in China to deliver the full inspection plan for products: regular and irregular patrol inspection, regular cleaning and disinfection, testing and replacement of consumables. The first in China to provide "butler service" which covers all chains throughout the use, managment, maintenance and testing of its products



Beyond Customer Satisfaction with... 32 service networks all over China The largest and most advanced service stations

A basket of customized services



超越客户满意 32个遍布全国的服务网点 业界最大、最先进的服务站 一揽子客户化定制服务方案



The First to Deliver Safety **Training Service**

中国安全行业率先推出安全培训服务

Solution Consulting Application Suggestions Operation Training Regular Maintenance

我们为您提供方案咨询 应用建议 操作培训 定期维护









我们拥有

专业的培训支持团队 完整的分级培训体系 大型的培训实习基地 完善的线上培训工具

We have

A skilled training team A completed training system A well-found training center A developed on-line training program

PPE Application Review

建立有效的安全防护培训体系

Establish an Effective Safety Training System



作为全球最大的个人防护装备及火气监测仪表 的制造商之一,MSA深切了解到,除了向客户 提供高品质的安全设备之外,帮助用户正确选 择和使用安全设备至关重要,唯有如此才能使 安全设备真正起到保护作用。所以——

MSA, 行业领军, 率先建立起先进的培训体系

- 从最基础的安全产品本身的知识要点到安全 产品的特性
- 从针对不同环境选择不同的安全产品到安全 产品的正确使用
- 从安全产品的正确保养与维护到使用完毕后 的恰当处理
- 关于国际和国家安全产品标准与规定的解读

As one of the largest manufacturers of personal protective equipment and gas and fire detection systems in the world, MSA is thoroughly aware that in addition to providing customers with high quality safety equipment, it is essential to help the user to make proper selection and good use of safety equipment. Only in this way can the safety equipment really give protection. Therefore --

MSA, as the industrial leader, has become the first to establish an advanced training system

- From the knowledge points of the most basic safety products to the features of safety products
- From selection of different safety products according to different circumstances to proper use of safety products
- From proper maintenance of safety products to appropriate product treatment aftér use
- Also with the interpretations and instructions on international and national standards and regulations for safety products



MSA's Global Partners

MSA在全球的合作伙伴

We make personalized professional safety plans tailored to customers and provide trustworthy quality product and service.

为客户定制个性化的专业安全方案,提供备受信赖的高品质产品与服务。 作为全球领先的安全设备与方案供应商,MSA致力于为所有要安全防护的人们护航。始终坚持 客户至上,郑重承诺诚信于客户,服务于客户,并研发客户真正需要的产品。



































MSA Named a World's Most **Ethical Company for Second Consecutive Year**

梅思安连续二年荣膺"全球最具商业道德企业"

W.ETHISPHERE.COM

道德村协会创建于2007年,是界定和 提出商业道德行为和惯例的全球领导 通过很强的专业能力运用以数据 为基础的客观标准界定和衡量商业道 德。通过每年的"全球最具商业道德 企业奖"评选,认可在工作场所商业 道德方面表现突出的全球顶级公司。

2016年获得这一荣誉的制造企业包括 通用电气、迪尔、星巴克、微软、戴 尔、肯纳金属,以及福特汽车等知名 公司。在今年所有获奖企业中,梅思 安是唯一一家致力于全球安全设备的 公司。

Established in 2007, the Ethisphere Institute is a global leader in defining and advancing standards of ethical business conduct and practices, with strong expertise in defining and measuring ethics using objective, data-driven criteria. Through its annual "World' s Most Ethical Companies" program, Ethisphere recognizes the world's top companies for excelling in workplace ethics.

workplace ethics.

A few well known companies to earn this recognition in 2016 include General Electric, Deere and Co., Starbucks, Microsoft, Dell, Kennametal, and Ford Motor Company. MSA is the only dedicated global safety equipment company to be recognized this year.